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Komisja Samorządu i Rolnictwa 

Protokół nr 3.2025 

z posiedzenia Komisji Samorządu i Rolnictwa w dniu 27 stycznia 2025 r. 

 

 
    Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:48 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 radnych. 

Obecni: 

1. Joanna Arczewska 
2. Arkadiusz Farys 
3. Beata Łukawska 
4. Marek Mikos 
5. Jolanta Ożdżyńska 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Grzegorz Wanat 

Nieobecni: 

1. Monika Operacz 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk otworzyła posiedzenie Komisji i przywitała wszystkich 
obecnych na posiedzeniu. 
      Przewodnicząca Komisji potwierdziła obecność 9 członków Komisji. Nieobecna to Radna 
Monika Operacz. Przewodnicząca Komisji stwierdziła kworum do prac Komisji. 
 
      Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
      Lista obecności gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

      Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 1 i przeszła do procedowania punktu 2. 
 
 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
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     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że planowany porządek posiedzenia 
został udostępniony radnym na tabletach w systemie e-sesja i zapytała czy są pytania lub 
uwagi do procedowanego dokumentu. 

      Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

      Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie proponowanego porządku 
posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołów: Nr 17.2024 i Nr 18.2024 z posiedzeń komisji w dniu 20.12.2024 r., 
Nr  19.2024 z posiedzenia komisji w dniu 30.12.2024 r., Nr 1.2025 z wyjazdowego posiedzenia 
komisji w dniu 02.01.2025 r. i Nr 2.2025 z posiedzenia komisji w dniu 14.01.2025 r. 
4. Zapoznanie się z informacją na temat rolnictwa i leśnictwa w Gminie Kunów. 
5.Zapoznanie się z informacją na temat realizacji zmian Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego dla Gminy Kunów. 
6.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranych obszarów – etap I. 
7.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa Doły Biskupie. 
8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie 
do spółdzielni energetycznej o nazwie "Spółdzielnia Energetyczna Kunów" z siedzibą 
w   Kunowie. 
9. Sprawy różne. 
10. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 
 
     Komisja Samorządu i Rolnictwa w głosowaniu jawnym, jednomyślnie przyjęła 
planowany porządek posiedzenia. 

     Planowany porządek posiedzenia Komisji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
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     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 2 i przeszła do procedowania punktu 3. 
 
 
3. Przyjęcie protokołów: Nr 17.2024 i Nr 18.2024 z posiedzeń komisji w dniu 20.12.2024 r., 
Nr 19.2024 z posiedzenia komisji w dniu 30.12.2024 r., Nr 1.2025 z wyjazdowego posiedzenia 
komisji w dniu 02.01.2025 r. i Nr 2.2025 z posiedzenia komisji w dniu 14.01.2025 r. 
 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że proponowana treść protokołów 
została udostępniona radnym na tabletach w systemie e-sesja i zwróciła się do członków 
Komisji czy mają pytania lub wnoszą uwagi do protokołów:  Nr 17.2024 z dnia 20.12.2024 r., 
Nr 18.2024 z dnia 20.12.2024 r., Nr 19.2024 z dnia 30.12.2024 r., Nr 1.2025 z dnia 2.01.2025 
r., Nr 2.2025 z dnia 14.01.2025 r.  
     Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
     Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr  17.2024 Komisji z dnia 20.12.2024 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 17.2024 z posiedzenia komisji w dniu 20.12.2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 
    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr  18.2024 Komisji z dnia 20.12.2024 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 18.2024 z posiedzenia komisji w dniu 20.12.2024 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
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NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 

 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 
    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu 
Nr  19.2024 Komisji z dnia 30.12.2024 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 19.2024 z posiedzenia komisji w dniu 30.12.2024 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 
    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr  1.2025 
Komisji z dnia 02.01.2025 r. 

 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 1.2025 z wyjazdowego posiedzenia komisji w dniu 02.01.2025 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 

 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 
    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr  2.2025 
Komisji z dnia 14.01.2025 r. 
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Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu Nr 2.2025 z posiedzenia komisji w dniu 14.01.2025 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, jednomyślnie przyjęła 
ww. protokół. 

    Oryginały protokołów znajdują się w teczce oznaczonej: Or.0012.4.2024-2029. 

    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 3 i przeszła do procedowania punktu 4. 
 
 
4. Zapoznanie się z informacją na temat rolnictwa i leśnictwa w Gminie Kunów. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie ww. informacji. 
      Pan Andrzej Sidor z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska przedstawił 
ww. informację. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. informacji. 
      Nie zgłoszono pytań, uwag.  
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poprosiła o zabranie głosu Zastępcę Nadleśniczego 
Nadleśnictwa Ostrowiec Świętokrzyski Mieczysława Wielgusa.  
      Zastępca Nadleśniczego Nadleśnictwa Ostrowiec Świętokrzyski Mieczysław Wielgus 
przedstawił informację Nadleśnictwa Ostrowiec Świętokrzyski pn.: „Bieżąca realizacja 
i  zamierzenia na rok 2025 i następne lata’’. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące przedstawionej informacji. 
      Radny Grzegorz Wanat poprosił o potwierdzenie informacji na temat pojawienia się pary 
orlików na terenie powiatu ostrowieckiego. 
      Zastępca Nadleśniczego Nadleśnictwa Ostrowiec Świętokrzyski Mieczysław Wielgus 
poinformował, że para orlików osiedliła się na terenie Zagajów Boleszyńskich. 
      Przewodnicząca Maria Pająk poprosiła o zabranie głosu Kierownika Powiatowego Zespołu 
Doradztwa Rolniczego w Ostrowcu Świętokrzyskim Artura Pałkę. 
      Kierownik Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Ostrowcu Świętokrzyskim Artur 
Pałka poinformował, że zjawisko suszy będzie w tym roku raczej nieuniknione, co będzie 
powodować kolejne problemy w zakresie warstwy technologicznej i ekonomicznej. Pan Artur 
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Pałka przekazał informację, że na terenie powiatu wykryto przypadek zakażenia wirusem 
afrykańskiego pomoru świń (ASF), co wiąże się ze zmianą obrębu poszczególnych stref 
zagrożenia i obciążeniami dla producentów trzody chlewnej. Pan Artur Pałka nadmienił, że 
trwają konsultacje w sprawie zmiany definicji rolnika aktywnego. Najczęściej mówi się o tym,  
aby za rolnika aktywnego był uznawany ten, który jest w stanie udokumentować, że prowadzi 
sprzedaż i ponosi koszty prowadzenia działalności rolniczej. W związku z tym mogą zmienić się 
również kwestie związane z funkcjonowaniem rolnika ryczałtowego. Pan Artur Pałka 
poinformował również, że 15 marca rozpoczyna się kolejna kampania wniosków o przyznanie 
płatności obszarowych. Zmiany będą związane z funkcjonowaniem ekoschematów, czyli 
dodatkowych środków, które można uzyskać z racji realizowania pewnych zobowiązań.  
Zmiany mają dotyczyć obniżenia wartości punktowej w systemie, którym objęte są 
poszczególne ekoschematy, m.in. wymieszanie słomy z glebą – obniżenie wartości z 2 pkt do 
1 pkt, uproszczone systemy uprawy – obniżenie wartości z 4 pkt do 3 pkt. Pan Artur Pałka 
zachęcił do kontaktu z Powiatowym Zespołem Doradztwa Rolniczego w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, zarówno telefonicznym, jak i bezpośrednim w siedzibie biura przy  
ul. Kilińskiego 3a. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poprosiła o zabranie głosu Panią Iwonę Winiarczyk 
Przedstawiciela Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Ostrowcu 
Świętokrzyskim. 
      Pani Iwona Winiarczyk Przedstawiciel Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa  
w Ostrowcu Świętokrzyskim poinformowała, że aktualnie trwa przekazywanie na konta 
rolników dopłat z tytułu płatności bezpośrednich. Do tej pory zrealizowano prawie 80% 
wniosków o przyznanie płatności obszarowych. Jest to 2706 spośród 3433 wniosków. Pani 
Iwona Winiarczyk nadmieniła, że wszyscy właściciele zwierząt gospodarskich muszą ukończyć 
szkolenie z  metod ograniczających stosowanie antybiotyków w produkcji zwierzęcej. 
Ostateczny termin na ukończenie szkolenia mija 14 marca 2025 roku. Zaświadczenie 
o  ukończeniu szkolenia należy dołączyć do wniosku o przyznanie płatności obszarowych do 
21 marca 2025 roku. Pani Iwona Winiarczyk poinformowała, że 27 stycznia 2025 roku rusza 
program umożliwiający dopłaty do ubezpieczenia zwierząt. Rolnicy mogą ubiegać się 
o  refundację w wysokości 70% składki ubezpieczeniowej. Wnioski o te dopłaty można składać 
do 28 lutego 2025 roku. Kolejnym ważnym wsparciem jest dotacja na działalność statutową 
dla KGW. W związku z tym Koła Gospodyń Wiejskich ubiegające się o to dofinansowanie muszą 
złożyć do 31 stycznia 2025 roku sprawozdanie z realizacji wydatków za rok poprzedni. 
 
    
     Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacjami. 
 
     Informacja na temat rolnictwa i leśnictwa w Gminie Kunów stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
    Informacja Nadleśnictwa Ostrowiec Świętokrzyski stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 4 i przeszła do procedowania punktu 5. 
 
 
5. Zapoznanie się z informacją na temat realizacji zmian Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego dla Gminy Kunów. 
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      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie procedowanej informacji. 
      Pani Kinga Sarna z Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej przedstawiła ww. 
informację. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące procedowanego dokumentu.  
      Radny Grzegorz Wanat zapytał czy na rysunkach sporządzanych do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego jest możliwe umieszczanie nazw ulic, a nie tylko numerów 
działek. 
      Pani Kinga Sarna z Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej poinformowała, że 
rysunki są sporządzane na podstawie treści mapy zasadniczej przez Starostwo Powiatowe 
w  Ostrowcu Świętokrzyskim i nie można wprowadzać na nich żadnych zmian.  
 
      Komisja Samorządu i Rolnictwa zapoznała się z ww. informacją. 
 
      Informacja na temat realizacji zmian Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego dla Gminy Kunów stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
     Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 5 i przeszła do procedowania punktu 6. 
 
 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranych obszarów – etap I. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie ww. projektu uchwały. 
      Pani Kinga Sarna z Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej  przedstawiła ww. 
projekt uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały. 
      Nie zgłoszono pytań, uwag. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranych obszarów – etap I.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
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Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, pozytywnie 
zaopiniowała procedowany projekt uchwały. 
 
    Kserokopia ww.  projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 6 i przeszła do procedowania punktu 7. 
 
 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa Doły Biskupie. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie ww. projektu uchwały. 
      Pani Kinga Sarna z Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej  przedstawiła ww. 
projekt uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały. 
      Nie zgłoszono pytań, uwag. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części sołectwa Doły Biskupie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 
 
    Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, pozytywnie 
zaopiniowała procedowany projekt uchwały. 
 
    Kserokopia ww.  projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 7 i przeszła do procedowania punktu 8. 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
i  przystąpienie do spółdzielni energetycznej o nazwie "Spółdzielnia Energetyczna Kunów" 
z  siedzibą w  Kunowie. 
 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poinformowała, że materiały do procedowanego 
punktu zostały udostępnione radnym na tabletach w systemie e-sesja i poprosiła 
o  przedstawienie ww. projektu uchwały. 
      Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
poprosił o zabranie głosu Panią Joannę Machulę z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa 
i  Środowiska w sprawie zgłaszania przez mieszkańców obecności azbestu na swoich 
posesjach. 
      Pani Joanna Machula z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska 
poinformowała, że obowiązek zgłaszania obecności azbestu na posesjach istnieje od 2001 
roku. Przez kilka pierwszych lat od wprowadzenia tego obowiązku było wykonanych kilka 
inwentaryzacji związanych z obecnością azbestu na posesjach  przez pracowników Urzędu 
Gminy w Kunowie lub firmę zewnętrzną. W tym roku kwestia zgłaszania pokryć azbestowych 
na posesjach została mocno nagłośniona w mediach, więc do urzędów w całym kraju zaczęło 
zgłaszać się bardzo wiele osób w tej sprawie. Pani Joanna Machula nadmieniła, że każdy 
właściciel nieruchomości ma obowiązek do 31 stycznia 2025 roku zgłosić do burmistrza 
informację o  posiadanych wyrobach azbestowych z podziałem na poszczególne obiekty. 
Należy podać informacje dotyczące ilości, rodzaju oraz ewentualnego uszkodzenia eternitu. 
      Radny Grzegorz Wanat zapytał czy tak jak zawsze w okolicach marca bieżącego roku będzie 
możliwość złożenia wniosku  o wywiezienie z posesji zdjętych już materiałów azbestowych. 
      Pani Joanna Machula z Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska 
poinformowała, że nabór wniosków na wywóz eternitu z posesji mieszkańców gminy  zostanie  
ogłoszony w okolicach marca lub kwietnia tego roku, kiedy będzie wybrana nowa firma 
świadcząca takie usługi. 
      Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski  
przedstawił ww. projekt uchwały. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji i gości czy mają pytania, 
uwagi dotyczące ww. projektu uchwały. 
      Nie zgłoszono pytań, uwag. 
      Przewodnicząca Komisji Maria Pająk poddała pod głosowanie procedowany projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie 
do spółdzielni energetycznej o nazwie "Spółdzielnia Energetyczna Kunów" z siedzibą 
w  Kunowie. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (9) 
Joanna Arczewska, Arkadiusz Farys, Beata Łukawska, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria 
Pająk, Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Monika Operacz 
 
   Komisja Samorządu i Rolnictwa w wyniku głosowania jawnego, pozytywnie zaopiniowała 
procedowany projekt uchwały. 
 
    Kserokopia ww.  projektu uchwały, stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 8 i przeszła do procedowania punktu 9. 
 
9. Sprawy różne. 
 
    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk zapytała członków Komisji oraz gości czy mają jakieś 
wnioski lub informacje do przekazania. 
    Radny Grzegorz Wanat poprosił o wyjaśnienie problemu związanego z wydaniem 
pozwolenia na wycięcie 2 drzew znajdujących się na działce położonej na terenie gminy 
Kunów.  
    Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
odpowiedział, że po podaniu szczegółowych informacji związanych z ww. problemem i po 
rozmowie z pracownikiem Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska zajmującym 
się sprawami związanymi z wydawaniem pozwoleń na wycięcie drzew, sprawa ta zostanie 
szybko wyjaśniona. 
    Radna Joanna Arczewska zgłosiła problem związany z dużą ilością żelaza w ujęciu wody 
w  Boksycce. 
    Radny Piotr Rakoczy poinformował, że zawartość żelaza w wodzie jest ściśle określana 
przepisami, a regularnie wykonywane badania nie wykazały jego nadmiernej ilości. Pan Piotr 
Rakoczy poinformował, że w niedługim czasie jest planowane płukanie sieci wodociągowej, co 
powinno poprawić jakość wody. 
    Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
poprosił o przekazane mieszkańcom informacji, aby kosze z odpadami wystawiali wieczorem 
w dniu poprzedzającym termin odbioru śmieci z danego terenu. Pozwoli to uniknąć problemu 
związanego z nieodebraniem odpadów sprzed posesji przez wyznaczoną do tego firmę. Pan 
Jarosław Adamski dodał, że należy również przypomnieć mieszkańcom o właściwej segregacji 
odpadów, ponieważ firma odbierająca odpady posługuje się programem do zdalnego 
monitorowania i skanowania koszy,  a niewłaściwa segregacja może doprowadzić do 
większych odpłat za odbiór śmieci  i nałożenia na Gminę Kunów kary za brak osiągnięcia 
odpowiedniego poziomu segregacji. 
 
    Przewodnicząca Komisji zamknęła punkt 9 i przeszła do procedowania punktu 10. 
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10. Zakończenie posiedzenia. 
 
    Przewodnicząca Komisji Maria Pająk podziękowała wszystkim obecnym za udział  
i zamknęła posiedzenie Komisji Samorządu i Rolnictwa w tym dniu. 
 
    Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 10  do 
protokołu. 
 
 
 

   Przewodnicząca Komisji  
  Samorządu i Rolnictwa 

 
 

                                                                                                                        Maria Pająk 
 
 
 
 

  

  

 
Przygotował(a): Ewa Kwaśnik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


